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Geacht college,  

 

De laatste tijd lezen we in tal van media dat mantelzorgers grote problemen ervaren. Uit het  Nationaal 

Mantelzorgonderzoek1 blijkt dat men vaak een te grote verantwoordelijkheid voelt, zeker omdat vele 

mantelzorgers zich vaak niet competent voelen om de zorg te leveren die gevraagd wordt. De meesten 

zijn uiteraard ook niet opgeleid voor hun zorgtaken. Uit dit onderzoek blijkt ook dat waar in 2022 al 

47% van de respondenten zich niet gesteund voelden, dit inmiddels is gestegen naar 78%. Voor veel 

mantelzorgers is het onduidelijk waar ze terecht kunnen voor ondersteuning en wat de mogelijkheden 

zijn wat betreft financiële vergoedingen vanuit de gemeente. De resultaten benadrukken de noodzaak 

voor meer toegankelijkheid en duidelijkheid omtrent beschikbare regelingen en financiële 

ondersteuning. Uit het nationaal mantelzorg onderzoek blijkt ook dat 94% behoefte heeft aan advies 

over mantelzorg en 70% denkt dat een korte cursus over mantelzorg steun zou aanleveren.  

De uitkomst van dit onderzoek heeft bij de SP tot de volgende vragen geleid: 

1. Is er zicht op het totale aantal mantelzorgers in Maastricht? Zo ja, zou de raad die gegevens 

mogen ontvangen? 

2. Heeft het college helder in beeld hoe het in Maastricht gesteld is met de toegankelijkheid van 

beschikbare ondersteuning en duidelijkheid omtrent het aanvragen van financiële 

vergoedingen voor mantelzorgers? 

3. Is bij het college bekend wat het aantal mantelzorgers binnen Maastricht is dat gebruikt maakt 

van ondersteuning ofwel beschikbare financiële vergoedingen? Zo ja, zouden wij die data 

mogen ontvangen? 

4. Zo ja, is het college van mening dat dit voldoende is in verhouding tot het totaal aantal 

bekende mantelzorgers? 

5. Is het college bekend met (landelijk) onderzoek naar het aantal mantelzorgers dat wel 

mantelzorg verleent, maar dat geen gebruik maakt van deze vergoedingen en eventuele 

                                                           
1 https://www.nationaalmantelzorgonderzoek.nl/   

https://intranet.maastricht.nl/wie-is-wie?tab=all&filter%5blist%5d%5bdata%5d%5btaxonomy_1%5d%5b0%5d=2097
https://www.nationaalmantelzorgonderzoek.nl/


 
 
 

andere steun? Zo ja, kan het college dit onderzoek met ons delen, en dat vertalen naar de 

situatie in Maastricht? 

6. Is het op dit moment mogelijk om vanuit de gemeente Maastricht voorlichting over 

mantelzorg te krijgen en eventuele korte cursussen over mantelzorg te volgen, zowel 

zorginhoudelijk als over mogelijke gemeentelijke ondersteuning? Dit in het kader van vroeg 

signalering en preventie, waar het college in de stukken zo voor op staat. 

7. Wordt er vanuit de gemeente momenteel proactief contact opgenomen met mantelzorgers 

om eventuele problemen vroeg te signaleren en om hulp te bieden bij het vinden van de juiste 

beschikbare steun vanuit de gemeente? 

 

 

 

Hoogachtend, 

 

Jack van Gelooven  Fractievoorzitter SP 

Sem Bonte   Burgerraadslid SP 

 


